
Protokoll 

Trummenäs Vägars Samfällighetsförening 

2021-11-01 

§1 Ordf öppnade mötet och förelagd dagorning godkändes. 

§2 Föregående mötesprotokoll godkändes. 

§3 Kassören redogjorde  för ekonomin som är god. 42 

fastighetsägare har ej betalt in avgiften till föreningen. 

§4 Trummenäsvägens skyltning ang frågan om huvudled eller 

inte skall Ordf träffa Johan Lindh från kommunen nästa tisdag 

på plats i Trummenäs. Utanför förskolan har man idag satt 

upp 30 skyltar.Trafikverket har redan överklagat denna 

hastighetsgräns. Ordf omtalade att enl verksamhetsplanen 

skall vissa korsningar och fastigheter ses över ang 

siktförhållanden. 

§5 Enligt exploateringsavtal mellan N.Brunsberg och 

Karlskrona kommun ska befintlig gång och cykelbana höjas 

samt fartdämpande åtgärder utföras på Trummenäsvägen i 

samråd med Trummenäs Vägars Samfällighetsförening. 

N.Brunsberg och Trummenäs Vägars Samfällighetsförening är 

överens om att inga fartdämpande åtgärder eller förhöjning 

av cykelbana skall göras dock skall en anslutning mellan 

cykelväg och Trummenäsvägen göras likt de som finns på 

Albatrossvägen och Golfbanevägen. 

§6 Loften vill byta sida för hastighetsmätaren vilket 

godkändes. 



§7 En busshållplatsskylt är uppsatt vid campingen för 

bussning upp till E22 för vidare färd.Man får ringa på Taxi. 

§8 Nästa möte 2021-12-06 kl 17.30. 

§9 Ordf avslutade mötet. 

 

Vid protokollet 
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